
Bestyrelsesmøde den 8. oktober 2008 
 
 
 
Til  stede var  Leif Hansen.  Claus Ryggaard, René Kragh, Conny Hansen og Hans Jørgen Wiberg. 
Fraværende: Bent Østergaard 
 
Dagsorden. 
 
1. Konstituering: 
 
Formand: Hans Jørgen Wiberg 
Næstformand: Claus Ryggaard 
Kasserer: Leif Hansen 
Sekretær: Conny Hansen  
Medlem:  Bent Østergaard  
Suppleant: René Kragh 
 
 
2. Generalforsamlingsreferat: 
     Vedlagt 
 
3. og 4.  Fællesantenne: 
Bestyrelsen foreslår at der afholdes et fællesmøde, hvor ikke blot medlemmer i 
Grundejerforeningen, men alle husstande  i Sdr. Vedby Skovhuse bliver indbudt, idet det er et 
fællesanliggende for os alle.  
 
 Andre grundejerforeningers bestyrelsesformænd opfordres via Lolland Falsters Folketidende til at  
deltage, onsdag den 29. oktober  er aftalt med Martin Hansen fra SEAS-nve  -  han  kommer og 
informerer os, der vil blive uddelt indbydelse til alle grundejere i vort område, mødetidspunktet kl. 
19.00 – 21.00 i Lindeskovskolens Kantine, som vi plejer..  
 
Leif Hansen undersøger hvilke terminer man er bundet af  ved evt. udmeldelse af You See. 
 
5. Omfartsvej.– Vi  følger den tæt. 
 
6. Vejprojekt : - Bestyrelsen er indstillet på at følge Generalforsamlingens opfordring til at lave 
opfølgning. 
 
7. Eventuelt:  Vi henvender os til Guldborgsund Kommune med henblik på at få stynet træer/buske 
langs med  cykelstien, vi har forespurgt ang. beplantning i chikanerne. 
 
Punkter til næste møde:  
Fastelavnsfest 
Opfølgning af møde på Lindeskovskolen 
Næste møde afholdes hos Leif Hansen den 5. november kl. 19.00 
 
 
For referatet. Conny Hansen  


